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16.   Proces for statusmøder mellem Slagelse Kommune og Slagelse Erhvervscenter A/S 
(B) 

Sagsnr.: 330-2015-33202               Dok.nr.: 330-2015-312404                                          Åbent 
Kompetence: Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget 
  
Beslutningstema 
Beslutning om hvorledes udvalget ønsker statusmøder med Slagelse Erhvervscenter A/S afholdt, jvf. vedtagne 
årshjul (bilag). 
  
Baggrund 
I henhold til årshjul for Slagelse Erhvervscenter A/S skal der hvert år i maj afholdes statusmøde mellem Slagelse 
Erhvervscenter A/S’ bestyrelse og Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget. 
  
Slagelse Kommune er repræsenteret i Slagelse Erhvervscenters bestyrelse ved borgmester Stén Knuth (V), 
udvalgsformand Villum Christensen (I) og byrådsmedlem Flemming Erichsen (A). 
  
Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget besluttede på møde den 4. maj 2015 at statusmøde alene skulle holdes med 
deltagelse af direktør for Slagelse Erhvervscenter, ligesom man ønskede at fastlægge en fremtidig mødestruktur.  
  
På møde i Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget den 01. juni 2015 gav direktør for Slagelse Erhvervscenter A/S Jens 
Birk derfor status på erhvervscenterets arbejde, ligesom udvalget havde mulighed for at stille uddybende spørgsmål. 
  
Af tidsmæssige årsager nåede udvalget ikke at drøfte form og indhold af fremtidige statusmøder, hvorfor sagen 
hermed fortsættes. 
  
Retligt grundlag 
Ingen bemærkninger. 
  
Handlemuligheder 
Udvalget kan vælge at: 
1. Fastholde årligt statusmøde med Slagelse Erhvervscenter 
2. Fast afrapportering til Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget efter hvert bestyrelsesmøde i Slagelse Erhvervscenter 
  
Vurdering 
Qua Slagelse Kommunes repræsentation i erhvervscenterets bestyrelse vurderes det, at Erhvervs-, Plan- og 
Miljøudvalget har forholdsvis god mulighed for at følge arbejdet i erhvervscenteret, og at denne indsigt kan deles 
med det øvrige udvalg som fast punkt efter hvert bestyrelsesmøde. 
  
Økonomiske og personalemæssige konsekvenser 
Ingen bemærkninger. 
  
Konsekvenser for andre udvalg 
Ingen bemærkninger. 
  
Indstilling 
Centerchef for Vækst og Plan indstiller, 
  



1.    at udvalget beslutter form og indhold af fremtidige statusmøder. 
  
  
Bilag 

  
  
  

  
Beslutning i Erhvervs-, Plan- og Miljøudvalget den 10. august 2015: 
Fraværende:   
Et flertal bestående af Frederik Pedersen (O), Villum Christensen (I), Johnny Persson (V) og Knud Vincents (V) 
ønsker fastholdelse af hidtidige praksis. 
  
Steen Olsen (A) efterlyste referater fra Erhvervscentrets bestyrelsesmøder, og ligeledes møde med 
Erhvervscentrets direktør (som skulle have været før ferien). 
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